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Från: Jan-Erik Nilsson <jan-erik.nilsson@acbygg.se> 
Till: Christofer Mattsson <Christofer.Mattsson@knivsta.se> 
Kopia: Anssi Halme <anssi.halme@finalisten.se> 
Skickad: den 4 oktober 2024 08:04 
Ämne: Ang tillsynsärende - Bönhuset på Päronvägen 2  

 
Hej Christofer! 
  
Tack för ett bra och konstruktivt tillsynsmöte på vårt Bönhus.  
  
  
Laestadianska församlingen i Knivsta består av ca 400 knivstabor. Våra lokaler finns på 
Päronvägen 2, där församlingen bedriver barn- och gudstjänstverksamhet på fredag kvällar och 
söndagar. Övrig tid används inte lokalerna för verksamheten, förutom vid ett mindre antal 
tillfällen under året. Oftast då av enskilda medlemmar för mer privata ändamål.   
   
Vi beviljades år 1997 ett tidsbegränsat bygglov för verksamheten på Päronvägen 2. Bygglovet 
har gått ut 2012 utan att någon uppmärksammat detta. Vår lokal har sedan länge blivit för liten 
och när vi för 12 år sedan började leta efter en ny lokal, så hänvisade kommunen oss till AR 
industriområde. Där köpte vi en fastighet år 2014 och sökte ändrad detaljplan för vår 
verksamhet.  
   
Församlingen har vuxit mycket och vi är i stort behov av större lokaler. Situationen har varit 
väldigt ansträngd under lång tid. Detta har vi vid flera tillfällen påtalat för både politiker och 
tjänstemän. Som bekant har detaljplanen blivit försenad och vi har inte kunnat starta 
byggprocessen. Vi har också letat efter nya tillfälliga lokaler som skulle lösa vår situation tills 
vidare, utan att lyckas. Detta t.ex. i andra kyrkor, samlingslokaler eller CIK som inte heller klarar 
vårt antal besökare.  
   
Vi har år 2016 sålt fastigheten till PEAB som har för avsikt att bygga bostäder i linje med 
kommunens intentioner med hela industriområdet nedanför vår fastighet. Positivt planbesked för 
detta har lämnats 2017.  
   
Den nya församlingslokalen som vi planerar för är ca 1800kvm stor. För att snabba på 
processen ansökte vi om ett marklov och har redan gjort klart allt markarbete inkl. inkoppling av 
VA för vår fastighet. Övrig projektering är klar, så avsikten är att omgående lämna in en ansökan 
om bygglov när den nya planen för Södra Ar vunnit laga kraft. Vårt mål är att kunna ta dessa nya 
lokaler i bruk så snart som möjligt. Om det hade gått enligt de ursprungliga planerna, skulle detta 
ha skett redan för många år sedan. Det betyder att vi efter alla fördröjningar är helt startberedda 
för att komma igång med byggnationen av de nya lokalerna. Vi beräknar att vi kan flytta in till 
nya lokaler 3-4 år efter att bygglovet har vunnit laga kraft.  
   
Vi hoppas att kunna vara kvar på Päronvägen tills vi har färdigställt de nya lokalerna i eftersom 
vi saknar alternativa möjligheter. 
  
  
Hälsningar 
  
  
Jan-Erik Nilsson 
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Mobil: 073-3880300 
E-post: jan-erik.nilsson@acbygg.se 
  
  
  
  
OBS:Det här e-postmeddelandet har sitt ursprung utanför kommunen. Klicka inte på länkar eller öppna 
bifogade filer om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. Är du osäker så 
kontaktar du IT-support. 
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Från:                                  Jan-Erik Nilsson <jan-erik.nilsson@acbygg.se>
Skickat:                             2024-11-13 19:16:05
Till:                                     "Christofer Mattsson" <Christofer.Mattsson@knivsta.se>
Cc:                                      "Anssi Halme" <anssi.halme@finalisten.se>
Ämne:                               Sv: Kommunicering inför beslut BMK 2024-327

 
 
Vi har tagit del av ert underlag till beslut i detta ärende.
  
Vi skulle ytterligare en gång vilja påtala att vi i många år har haft för avsikt att avflytta från 
fastigheten / bönhuset.
Flytten har som bekant kraftigt försenats av planändringsärendet för Södra Ar. 
Vi har nu förhoppningen att planen godkännas på kommunfullmäktigemötet 21 Nov. och 
sedan vinna laga kraft innan årsskiftet. 
  
Vi arbetar med att uppdatera våra handlingar för att kunna ansöka om bygglov så snart det 
är möjligt efter att planen vunnit laga kraft, 
för att sedan kunna komma igång med byggnationerna.
  
Produktionen beräknas ta 4 år efter beviljat bygglov. Vi önskar få den tiden beviljat. 
  
 
 
Med vänlig hälsning
 
Jan-Erik Nilsson 
 
 
 
Från: Christofer Mattsson <Christofer.Mattsson@knivsta.se>
Datum: måndag, 14 oktober 2024 14:10
Till: Anssi Halme <anssi.halme@finalisten.se>, Jan-Erik Nilsson <jan-
erik.nilsson@acbygg.se>
Ämne: Kommunicering inför beslut BMK 2024-327
Hej, Bifogat finner ni kommunicering inför beslut i ärende BMK 2024-327, Knivsta-Tarv 3:17 Med Vänliga Hälsningar Christofer Mattsson Byggnadsinspektör Samhällsbyggnadskontoret, Knivsta kommun Telefon 

Caution! This message was sent from outside your organization. 
sophospsmartbannerend 

Hej, 
  
Bifogat finner ni kommunicering inför beslut i ärende BMK 2024-327, Knivsta-Tarv 3:17
  

 
Med Vänliga Hälsningar
Christofer Mattsson
Byggnadsinspektör
Samhällsbyggnadskontoret, Knivsta kommun
Telefon växel: 018-34 70 00 
E-post: christofer.mattsson@knivsta.se 
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OBS:Det här e-postmeddelandet har sitt ursprung utanför kommunen. Klicka inte på länkar eller 
öppna bifogade filer om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. Är du osäker 
så kontaktar du IT-support.
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